



VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

Vallensbæk, den 13.02.2023

VLR, Bestyrelsesmøde, nr. 3, den 13.02.2023.	
Deltagere	Britha, Luise, Henrik, Michelle og Emilie
Afbud	Jule
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none">1. Godkendelse af dagsorden2. Godkendelse og underskrift af referat nr. 23. Opfølgning på tidligere møder:<ul style="list-style-type: none">- Opflg. på mødekadence med forslag om fremadrettet møder hv. 2.mdr.- Opfølgning og underskrift af TREC-aftale for 2023- Certificeringsdiplomer hvad skal vi gøre ved dem?- Farve og maling af bjælkehytterne – svar til Per- Affaldssortering hvordan kommer vi gang med det?- Årshjul-Henrik- Evaluering af foredrag med Stine-Michelle- Årsberetninger VLR for 2022-Emilie- Ansøgning til Nordea Fonden- ved vi hvornår der kommer svar?- Klubtøj VRA-VLR-hvem er tovholder på det?- Ansøgning til DIF pulje – var det noget vi kunne benytte?- Ansøgning til Aktivitetspuljen – var det noget vi kunne benytte?- Bestyrelsens indstilling af Henrik til DRF's bestyrelse – evt. suppleant- Vallensbæk Rideakademi – slettet Sportsrideklubben Vallensbæk – er det blevet slettet?- Koncertarrangement Per-Emilies samtale med Per- Hjælperordning se fremsendte- Stævnekalender – arrangementskalender se fremsendte- Årets ildsjæl 2022- DM-udvalget – var det muligt af får oplyst hvem der er med i udvalget får referater fra møderne og et budget?- TREC-aftale om samarbejde med VRL-VRA - TREC-rytters klage til Vallensbæk Kommune4. Orientering fra formanden5. Orientering fra næstformanden6. Orientering fra kassereren<ul style="list-style-type: none">- Fællesregnskab, er fremsendt for 2022 og for 1.måned 2023- Klubmedlemmer:- Status på stævnedrift:- Status på klubdrift:- Regnskab for dressurstævnet den 27.-28.-29. januar:

	<p>7. Generalforsamling 2023</p> <p>8. Rapport fra udvalg:</p> <p>a) Dressurudvalget</p> <ul style="list-style-type: none"> - Evaluering af D-dressurstævnet 27.-28.-29. januar - Kommende stævne: - Den 5. marts Københavnmesterskab for ponyer den 25.-26. marts med E-D klasser for heste og ponyer. - Københavnmesterskab for heste med 2 klasser af sværhedsgrad 5-6 og 7-8 - Godkendelse af stævnetermin for Distriktsmester for heste og Pararyttere individuelt den 2.-3. september 2023 <p>b) Springudvalget</p> <p>c) Cafeudvalget</p> <p>d) Kæphestudvalget</p> <p>e) Voltigeudvalget</p> <p>f) TREC-udvalget</p> <p>g) Sponsorudvalget</p> <p>h) SoMe-udvalget</p> <p>i) Fællesskabsudvalget</p> <p>9. Evt. herunder ny mødedato</p>
--	---

**STORT TILLYKKE TIL VLR MED ÅRETS KLUB OG TIL HENRIK FOR ÅRETS ILDSJÆL, KÅRET AF
DISTRIKT 1**

Ad 1 Godkendelse af dagsorden

- Tilføjelse til dagsordenen;
- Notat vedr. dommerhuse og præmier podier, sættes på dagsorden under ad. 3.

Ad 2 Godkendelse og underskrift af referat nr. 2

- Godkendt og underskrevet.

Ad 3 Opfølgning på tidligere møder:

- Opflg. på mødekadence med forslag om fremadrettet møder hv. 2.mdr.
Forslag med 7 (8 inkl. konstituerende møde) årligt inkl. struktureret mailkorrespondancen hertil evt. beslutninger truffet mellem møder sættes i næstkommende referat.
Fremadrettet mødekadence:
 - 1) Januar
 - 2) Februar el. marts (inden generalforsamlingen)
 - 3) (Marts - kort konstituerende møde i forlængelse af generalforsamlingen)
 - 4) April (efter generalforsamlingen)
 - 5) Juni
 - 6) August
 - 7) September el. oktober
 - 8) November
- Opfølgning og underskrift af TREC-aftale for 2023
*Snak med Per om afregningen af TREC – Britha og HJ tager snak med Per.
Læses igennem af bestyrelsesmedlemmerne og giver HJ tilbagemelding.*
- Certificeringsdiplomer hvad skal vi gøre ved dem?
Britha og Emilie finder en ramme og hænger den i bjælkehytten, inkl. Årets klub-diplom.
- Farve og maling af bjælkehytterne – svar til Per
Enighed om farven, grå - Luise skriver til Per.
- Affaldssortering hvordan kommer vi gang med det?
Emilie undersøger hvad der af er krav fra kommunen og hvilke muligheder der kunne være, vender tilbage med oplæg til først bestyrelsen også herefter til Per.
- Årshjul-Henrik
*Bestyrelsen læser igennem og giver HJ en tilbagemelding inden onsdag.
Årshjul lægges på hjemmesiden.*
- Evaluering af foredrag med Stine-Michelle

- Udover lidt forvirring om tidspunktet, var foredraget rigtig godt. Regning er betalt.*
- Årsberetninger VLR for 2022-Emilie
Emilie er ved at få lagt sidste hånd på årsberetningen.
 - Ansøgning til Nordea Fonden- ved vi hvornår der kommer svar?
Der er ikke kommet svar endnu.
Luisse skriver til Per og spørger til forventning til svar.
 - Klubtøj VRA-VLR-hvem er tovholder på det?
Vi afventer Per.
 - Ansøgning til DIF-pulje – var det noget vi kunne benytte?
Britha ringer til DIF og hører om puljen.
 - Ansøgning til Aktivitetspuljen – var det noget vi kunne benytte?
Intet besluttet.
 - Bestyrelsens indstilling af Henrik til DRF's bestyrelse – evt. suppleant
Britha tager til mødet. Vi er stolte i VLR at have en kandidat til DRF's bestyrelsen.
 - Vallensbæk Rideakademi – slettet Sportsrideklubben Vallensbæk – er det blevet slettet?
Stadig ikke rettet.
Luisse skriver til Maja.
 - Koncertarrangement - Emilies samtale med Per
Per har oplyst Emilie om at der ingen forventninger er til VLR som klub til dette arrangement - hverken som klubnavn eller økonomisk.
 - Hjælperordning se fremsendte
Hjælperliste i sekretariatet og Caféen, som der kan sættes X på når billet udleveres. Navn skrives på således at billetten er personlig. Emilie laver sedler der afprøves til marts stævnet.
 - Stævnekalender – arrangementskalender se fremsendte
Er opdateret og rettet på hjemmesiden.
 - Årets ildsjæl 2022
Gavekort til Horze på 500 kr.
Den samlede bestyrelse er enige om hvem der skal være årets ildsjæl. Det offentliggøres på generalforsamlingen.
 - DM-udvalget – var det muligt af få oplyst hvem der er med i udvalget, får referater fra møderne og et budget?
Der er møde på torsdag. HJ giver en melding herefter.
Michelle er nu med i udvalget.
 - TREC-aftale om samarbejde med VRL-VRA - TREC-rytters klage til Vallensbæk Kommune
VLR lægger op til, at det er vores politik, at kommunikationen fra ryttere medlem af VLR, går til VLR og VLR vil så tage eventuelle spørgsmål.
 - Notat vedr. dommerhuse og præmier podier
Britha har lavet udkast som er gennemgået. Britha laver nyt skriv, hvori det fremgår præcist, at overskuddet fra stævner indbetales på lånet samt at købet er gennemført af VRA og VLR i samarbejde.

Ad 4 Orientering fra formanden

Intet nyt

Ad 5 Orientering fra næstformanden

- Ridehus bund – *HJ skriver til Per om tilbagemelding.*
- Byggeplads på parkeringen – *Luisse skriver til Per og spørger til rodet.*
- Opbevaring – *det store podie er desværre ødelagt – HJ skriver til Per.*
- Ridesti – *HJ går tur med Per og kigger på stien.*
- Hjælperopgaver – *aldersgrænse samt påkrævet ridehjelme mv. skrives på hjælpersiden.*
- Facebooksider ønskes tilføjes;
VLR-stævner
Walber og DM og PARA (disse sider oprettes af udvalgene)

Ad 6 Orientering fra kassereren

- Fællesregnskab:
Er fremsendt for 2022 og for 1.måned 2023
- Klubmedlemmer:
196 medlemmer dagsdato.

- Status på stævnedrift:
21504 kr.
- Status på klubdrift:
38715 kr.
- Regnskab for dressurstævnet den 27.-28.-29. januar:
Der kommer lidt korrektioner

Ad 7 Generalforsamling 2023

Stemmetæller: *vælges på dagen.*

Forplejning: *Britha*

Pokaler mv.: *HJ*

Gavekort, årets ildsjæl: *Britha*

Ingen indkomne forslag

Britha renskriver dagsorden og sender ud til godkendelse, herefter offentliggøres dagsorden inkl vedtægter (seneste 28/2).

Indkaldelse til konstituerende møde – Britha sender deslige.

Funktionsbeskrivelse og forretningsorden – Britha renskriver.

Vedtægter gennemlæses inden onsdag – Tilbage melding til HJ.

Ad 8 Rapport fra udvalg

a) Dressurudvalget

Evaluering af D-dressurstævnet 27.-28.-29. januar

Regnskabet er udsendt.

Kommende stævne:

Den 5. marts Københavns mesterskab for ponyer den 25.-26. marts med E-D klasser for heste og ponyer.

Københavns mesterskab for heste med 2 klasser af sværhedsgrad 5-6 og 7-8

Godkendelse af stævnet ermin for Distriktsmester for heste og Pararyttere individuelt den 2.-3. september 2023.

b) Springudvalget

Weekendens stævne er gået rigtig fint, den eneste udfordring der har været var højtaleranlægget på opvarmningen, dette blev løst af en manual løsning.

Anmodning om 15.000 kr. til nyt udstyr – godkendt, og i første omgang købes bomme og skinner.

Mustang-Cup – enighed om at der ikke til stævnet i september ikke er plads til flere pony-klasser.

c) Cafeudvalget

Der har til weekendens stævne været udfordringer med manglende indkøb. Per inviteres til møde snarest.

d) Kæphesteudvalget

Der er holdt stævne, foreløbig overskud 3550. Der er ønske til indkøb af materiel for ca. 1000 kr. – godkendt.

e) Voltigeudvalget

Stævnet forrige weekend, er gået godt.

f) TREC-udvalget

Glade for januar stævnet.

Udendørsstævne med klubmesterskab – afholdes i april-juni.

g) Sponsorudvalget

HJ og Emilie ser på sponsorer 2023.

h) SoMe-udvalget

Championatliste indberetning er lavet for 2023. Michelle sender ud og lægger op på hjemmesiden.

Hjælper timer; Michelle laver for 2023.

i) Fællesskabsudvalget

Foredrag afholdt.

Hjælperarrangement, nytårskur som forslag.

j) Walber og DM-udvalg

Computere – udvides til 11 stk.

Skærme på opvarmning samt til caféen ønskes.

10. Evt. herunder ny mødedato

Stole og borde til indendørs

Næste møde er generalforsamlingen

Formand, Emilie R. Johansen

Bestyrelsesmedlem, Jule Overgaard

Næstformand, Henrik Jørgensen

Juniorrepræsentant, Michelle Jensen

Kasserer, Britha Skov Jensen

Sekretær, Luise Marie Bak